
	  

	  

MEMÒRIA	  CURS	  2012-‐2013	  

	  

1.-‐	  JUNTA	  DIRECTIVA	  

Durant	  l’estiu	  del	  curs	  anterior	  es	  deixa	  una	  Junta	  Directiva	  en	  Funcions	  per	  tal	  
d’organitzar	  el	  final	  del	  curs	  2011-‐12	  i	  l’inic	  del	  curs	  2012-‐13.	  Malgrat	  tractar-‐se	  
d'una	  Junta	  Directiva	  de	  l'AMPA	  en	  funcions,	  es	  du	  a	  terme	  un	  inici	  de	  curs	  
amb	  total	  normalitat.	  

Es	  per	  això	  que	  Lola	  Pastor	  i	  agreix	  el	  treball	  desinteressat	  de	  les	  comissions	  de	  
treball:	  llibres,	  agenda	  i	  activitats	  extraescolars,	  que	  ha	  presentat	  una	  àmplia	  
oferta,	  coordinada	  amb	  diferents	  entitats	  (Auca,	  Escola	  Municipal	  d'Esports,	  
Dansa,	  Federació	  de	  Beisbol	  i	  Sofbol	  de	  la	  CV,	  etc.),	  per	  a	  cobrir	  la	  demanda	  de	  
la	  comunitat	  escolar.	  

La	  primera	  assemblea	  del	  curs	  2012-‐2013	  es	  realitza	  el	  19	  de	  setembre	  de	  
2013.	  Es	  presentada	  una	  sola	  candidatura	  a	  la	  direcció	  de	  l’AMPA	  i	  en	  la	  
mateixa	  convocatòria	  es	  comuniquen	  la	  distribució	  de	  càrrecs	  que	  queden	  de	  
la	  següent	  forma:	  

Presidenta:	  Eva	  Caro	  

Vicepresidenta:	  Mónica	  Fernández	  

Secretaria:	  Pura	  Pinter	  

Tresorer:	  Javier	  Guillem	  

Vocals:	  Maite	  Civera,	  Cristina	  Requena,	  Celia	  Catalán	  i	  Mª	  Carmen	  Rodríguez	  

	  

L'objectiu	  de	  la	  candidatura	  és	  fer	  un	  grup	  cohesionat	  i	  que	  estiguen	  
representats	  el	  major	  nombre	  de	  cursos.	  

Així	  mateix,	  comenta	  les	  línies	  de	  treball:	  



-‐	  L'assemblea	  és	  un	  òrgan	  decisiu	  en	  l'AMPA.	  Totes	  les	  decisions	  han	  de	  

ser	  aprovades	  en	  ella.	  

-‐	  Les	  Juntes	  de	  l'AMPA	  són	  executives,	  no	  volen	  que	  siguen	  "miniassemblees".	  

-‐	  Més	  comunicació	  i	  transparència,	  a	  nivell	  de	  mails	  i	  de	  la	  pàg.	  web,	  

s'informarà	  a	  través	  d'ella	  dels	  temes	  econòmics,	  les	  actes	  etc.	  

Per	  això,	  la	  vicepresidenta	  de	  l’AMPA,	  Mónica	  Fernández	  demana	  que	  els	  
pares	  actualitzen	  les	  dades	  seues	  i	  dels	  seus	  fills	  per	  tal	  de	  millorar	  la	  
comunicació.	  

Igualment,	  es	  procedeix	  a	  l'elecció	  del	  nou	  representant	  de	  l'AMPA	  en	  el	  
Consell	  Escolar	  quedant	  elegida,	  Eva	  Caro.	  



	  

ACTIVITAT	  GENERAL	  DE	  LA	  JUNTA	  DE	  L’AMPA	  

A	  continuació	  presentem	  l’activitat	  de	  canvi	  organitzatiu	  e	  informatiu	  que	  ha	  
significat	  aquesta	  Junta	  de	  l’AMPA	  i	  que	  es	  materialitza	  en:	  

�	  	  Actualització	  dels	  emails	  de	  tots	  els	  pares	  de	  l’escola.	  

�	  Actualització	  de	  les	  autoritzacions	  i	  permisos	  necessaris	  referents	  als	  xiquets	  
per	  les	  comunicacions	  i/o	  activitats	  de	  l’AMPA.	  

�	  Assemblees	  Informatives	  sobre	  la	  situació	  de	  les	  Reformes	  i	  Retallades	  
Educatives	  com	  va	  ser	  el	  cas	  de	  l’Assemblea	  Extraordinària	  Urgent	  del	  18	  
d’octubre	  on	  es	  va	  comunicar	  als	  interessats	  les	  convocatòries	  de	  
manifestacions.	  Expressament,	  La	  Junta	  de	  l’AMPA	  ha	  convidat	  a	  la	  direcció	  de	  
l’escola	  per	  tal	  que	  donés	  les	  informacions	  respecte	  de	  la	  nostra	  escola.	  

La	  Junta	  de	  l’AMPA	  sempre	  ha	  utilitzat	  les	  informacions	  i	  dades	  objectives	  
donades	  per	  la	  direcció	  de	  l’escola,	  la	  secretaría	  o	  els	  documents	  del	  Consell.	  	  

En	  el	  cas	  de	  la	  mencionada	  assemblea	  la	  informació	  que	  revérem	  i	  
compartirem	  amb	  els	  associats	  es	  que	  encara	  que	  s’havia	  convidat	  tant	  a	  la	  
secretària	  com	  al	  director	  no	  havien	  pogut	  acudir	  per	  raons	  personals	  o	  de	  
decisió	  del	  claustre	  respectivament.	  

Les	  retallades	  afecten	  l’escola	  Sta	  Teresa	  segons	  les	  informacions	  que	  ens	  
varen	  donar	  i	  que	  quedaren	  reflectides	  a	  l’acta	  corresponent1.	  

�	  La	  Junta	  de	  l’AMPA	  ha	  estat	  enviant	  durant	  tot	  l’any	  convocatòries	  i	  
informacions	  pràctiques,	  sobre	  tot,	  amb	  el	  treball	  sostingut	  e	  inestimable	  per	  
la	  vicepresidenta	  de	  l’AMPA,	  Mònica	  Fernández.	  Gràcies	  a	  aquest	  treball	  tots	  
em	  eixit	  guanyadors.	  

�	  La	  Junta	  de	  l’AMPA	  ha	  estat	  publicant	  diverses	  informacions	  com	  
documentals	  sobre	  experiències	  educatives	  d’altres	  països,	  articles	  d’interès	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  

1	  Acta	  d’Assemblea	  Extraordinària	  Urgent	  del	  15/octubre/2013.	  Accesible	  a	  
http://ampasantateresa.es/images/pdf/actes/ACTA%20Assemblea%20extraordinaria%2015%20octubre%2020
12-‐1.pdf.	  Aprovada	  i	  sense	  comentaris	  posteriors.	  



sobre	  educació,	  vídeos	  de	  xerrades	  amb	  membres	  molt	  actius	  de	  la	  comunitat	  
escolar	  a	  Valencia,	  etc.	  Per	  tal	  de	  mantindre	  sempre	  informada	  a	  la	  nostra	  
comunitat	  escolar.	  La	  informació	  com	  sabem	  es	  poder	  i	  la	  nostra	  política	  ha	  
sigut	  sempre	  compartir	  al	  màxim	  i	  practicar	  la	  transparència	  de	  totes	  les	  
actuacions.	  María	  Díaz	  ha	  estat	  la	  persona	  que	  més	  vida	  li	  ha	  donat	  a	  aquest	  
espaï	  fonamental	  de	  comunicació.	  

�	  Realització	  de	  Xerrades	  amb	  altres	  AMPA	  com	  espaï	  d’intercanvi	  i	  reflexió.	  
Aquestes	  han	  sigut	  molt	  enriquidores	  per	  a	  l’AMPA	  CEIP	  Sta	  Teresa,	  AMPA	  CEIP	  
Cervantes	  i	  AMPA	  IES	  Barri	  del	  Carme.	  Hem	  contat	  amb	  Amadeu	  Sanz	  “En	  torn	  
a	  la	  LOMQE”	  i	  amb	  Mª	  Angeles	  Llorente	  sobre	  la	  “Participació”.	  

	  

DECISIONS	  ASSEMBLEÀRIES	  

A	  continuació	  indiquem	  aquelles	  decisions	  que	  la	  Junta	  de	  l’AMPA	  ha	  sotmès	  
per	  a	  la	  seua	  aprovació	  a	  l’assemblea	  d’associats.	  Aquestes	  aprovacions	  de	  
diferents	  propostes	  han	  organitzat	  conseqüentment	  l’activitat	  de	  la	  pròpia	  
Junta	  de	  l’AMPA.	  

�	  Aprovació	  de	  la	  memòria	  2011-‐2012	  

�	  Reducció	  de	  la	  quota	  de	  l’AMPA	  de	  35	  a	  32	  €	  pel	  fet	  que	  hi	  ha	  romanent	  
d’altres	  anys	  i	  per	  ajudar	  a	  les	  famílies.	  

�	  Canvi	  d’assegurança	  escolar.	  

�	  Aprovació	  de	  totes	  les	  actes	  d’assemblees	  fetes	  amb	  els	  associats.	  Aquests	  
documents	  han	  estat	  públics	  i	  oberts	  a	  modificacions	  dels	  associats	  amb	  temps	  
suficient	  i	  continuen	  a	  la	  web	  http://ampasantateresa.es/index.php/es/	  
concretament	  en	  la	  secció	  AMPA,	  	  Documents	  AMPA.	  

�	  Proposta	  de	  celebració	  d'un	  any	  temàtic	  sobre	  astronomia	  que	  permeta,	  per	  
una	  part,	  recuperar	  la	  relació	  amb	  els	  professors	  i	  que	  els	  implique	  en	  la	  seua	  
organització	  i,	  per	  altra,	  que	  siga	  el	  fil	  conductor	  de	  totes	  les	  activitats	  que	  
s'organitzen	  al	  centre.	  Aquesta	  proposta	  va	  ser	  votada	  per	  unanimitat.	  

�	  Propostes	  de	  para-‐sol,	  barreres	  i	  arbres	  per	  parar	  el	  calor.	  Aquesta	  proposta	  
va	  ser	  votada	  per	  unanimitat.	  



�	  Proposta	  de	  la	  comissió	  de	  llibres	  per	  tal	  d’ampliar	  la	  experiència	  exitosa	  del	  
banc	  de	  llibres	  per	  a	  altres	  cursos	  pensant	  en	  3er	  i	  4art.	  S’especifica	  que	  la	  
col·∙laboració	  dels	  pares	  d’aquests	  cursos	  es	  indispensable	  per	  dur-‐la	  en	  davant.	  
Aquesta	  proposta	  va	  ser	  votada	  per	  unanimitat.	  

�	  Proposta	  de	  la	  Junta	  de	  l’AMPA	  per	  crear	  la	  figura	  de	  delegats	  de	  pares	  i	  
mares	  de	  classe	  per	  fer	  de	  pont	  a	  la	  Junta	  de	  l’AMPA	  i	  poder	  així	  articular	  millor	  
l’activitat	  quedant	  de	  la	  següent	  manera:	  

1º	  INF	  Eva	  López	  

2º	  INF	  Rocío	  Martínez	  

3º	  INF	  A	  Hilke	  Sievers	  i	  Paloma	  Serrano,	  

3º	  INF	  B	  Cristina	  Requena	  

1º	  PRIM	  Carmen	  Rodríguez	  

2º	  PRIM	  Lola	  Pastor	  

3º	  PRIM	  Lucía	  Juan	  

4º	  PRIM	  Rosa	  Ortells	  

5º	  PRIM	  Beatriu	  Codoñer	  

6º	  PRIM	  Eva	  Lluch	  

Des	  d’aquesta	  memòria	  la	  Junta	  de	  l’AMPA	  expressa	  l’enorme	  agraïment	  a	  tots	  
i	  totes	  per	  fer	  un	  treball	  tan	  necessari.	  Sabem	  que	  no	  era	  agradable	  a	  vegades	  
però	  ha	  estat	  fonamental	  perquè	  l’AMPA	  pogués	  funcionar	  en	  eixes	  xicotetes	  
coses	  que	  semblen	  no	  es	  veuen	  però	  ens	  donen	  la	  quotidianitat	  i	  el	  dia	  a	  dia	  a	  
la	  nostra	  comunitat	  escolar.	  

�	  Proposta	  de	  sol·∙licitud	  al	  Consell	  Escolar	  per	  la	  reestructuració	  de	  les	  
Comissions	  obligatòries	  que	  depenen	  d'este	  òrgan	  vist	  que	  en	  algunes	  d'elles	  
s'ha	  perdut	  	  la	  paritat	  pares/mares	  i	  professors	  com	  a	  conseqüència	  de	  la	  
dimissió	  d'alguns	  dels	  seus	  membres.	  Aquesta	  proposta	  va	  ser	  votada	  per	  
unanimitat.	  



�	  Proposta	  de	  la	  Junta	  de	  l’AMPA	  a	  l’Assemblea	  del	  23	  de	  gener	  de	  20132	  de	  
convocar	  eleccions	  extraordinàries	  al	  Consell	  Escolar	  i	  poder	  tindre	  així	  una	  
deguda	  representació	  del	  sector	  de	  pares	  i	  mares,	  es	  proposa	  que	  se	  sol·∙licite	  a	  
tots	  els	  actuals	  representants	  d'este	  sector	  que	  presenten	  la	  seua	  dimissió.	  
Aquesta	  proposta	  va	  ser	  votada	  per	  unanimitat.	  

	  

COMISSIONS	  

A	  banda	  dels	  càrrecs	  directius	  que	  varen	  ser	  elegits	  en	  assemblea	  aquesta	  
Junta	  de	  AMPA	  ha	  continuat	  amb	  la	  política	  de	  Comissions	  o	  grups	  de	  treball	  
més	  específic	  per	  enguany.	  	  

Les	  Comissions	  han	  estat	  integrades	  per	  gent	  que	  voluntàriament	  s’ocupa	  de	  
dur	  endavant	  alguns	  aspectes	  més	  específics	  de	  la	  vida	  associativa.	  La	  seua	  
tasca	  es	  fonamental	  i	  estem	  tots	  molt	  agraïts	  per	  la	  seua	  feina.	  Les	  comissions	  
per	  enguany	  han	  treballat	  en:	  

Comissió	  Infraestructures:	  Juan	  José	  Cunyat	  i	  Toni	  Fernández.	  

Comissió	  Pedagògica:	  Eva	  Caro	  i	  Pura	  Pinter	  

Comissió	  Llibres:	  Esteban	  Burillo	  i	  Armand	  Llàcer	  

Comissió	  extraescolars:	  Miriam	  Dàries,	  Mercedes	  Alonso,	  Lucia	  Juan	  y	  Mónica	  
Fernández	  com	  interlocutora	  en	  la	  junta.	  

Escola	  de	  Pares:	  Nacho	  Coller	  i	  Mari	  Carmen	  Rodríguez	  

Pàgina	  Web:	  María	  Díaz	  

Comissió	  Menjador:	  	  Javier	  Guillem	  i	  Cristina	  Requena.	  

Mercat	  solidar:	  Cristina	  Requena	  i	  Sonia	  Muñoz	  

	  

INFORMACIÓ	  ASSOCIATS	  I	  MEMÒRIA	  ECONÒMICA	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  

2	  Actes	  aprovades	  i	  consultables	  a	  http://ampasantateresa.es/images/ACTA_23_DE_GENER_DE_2013.pdf	  



	  

De	  les	  168	  famílies	  que	  hi	  ha	  en	  l'escola,	  129	  han	  pagat	  la	  quota	  de	  l’AMPA,	  
enguany	  no	  s'han	  becat	  a	  cap	  família	  perquè	  no	  era	  obligatori	  pertànyer	  a	  
l	  ‘AMPA	  per	  a	  poder	  apuntar-‐se	  a	  les	  activitats	  extraescolars.	  D'un	  total	  de	  213	  
alumnes	  hi	  ha	  un	  total	  de	  171	  que	  paguen	  la	  quota	  de	  l’AMPA.	  	  
	  
En	  l'assemblea	  general	  de	  principi	  de	  curs	  es	  va	  decidir	  una	  reducció	  
de	  la	  quota	  de	  soci	  de	  3	  euros	  respecte	  del	  curs	  anterior	  davant	  el	  superàvit	  
generat	  en	  anys	  anteriors	  i	  considerant	  la	  situació	  econòmica	  actual,	  a	  més	  es	  
va	  decidir	  negociar	  un	  nou	  segur	  mèdic	  cercant	  reduir	  el	  seu	  cost	  sense	  
eliminar	  cobertures,	  fins	  i	  tot	  ampliant-‐se	  en	  algunes	  condicions.	  	  
	  
Han	  estat	  becats	  per	  a	  l'assegurança	  mèdica	  9	  alumnes	  per	  motius	  econòmics	  
tres	  consultar	  a	  la	  secretària	  de	  l'escola.	  	  
En	  concepte	  de	  Mercat	  solidari	  hi	  havia	  un	  saldo	  de	  477.50	  euros	  menys	  27.40	  
euros	  de	  la	  ràfia	  instal·∙lada	  al	  maig,	  saldo	  450.10€.	  	  
En	  concepte	  de	  quotes	  de	  socis	  s'han	  ingressat	  4.128	  euros	  i	  
data	  16/6/2013	  les	  despeses	  han	  estat	  els	  següents:	  	  
	  
Movistar	  132.26€	  +	  32.67€	  aprox.	  Pendent	  fins	  a	  setembre;	  	  
Despeses	  conta	  *Cajamar	  74.32	  +	  27€	  aprox.	  Pres.	  Fins	  a	  setembre;	  	  
Catering	  Ruzafa,	  cuidadores	  assemblees,	  reunions	  de	  
classe,	  catering	  carnestoltes	  festa	  fi	  de	  curs	  1314.50€	  pendent	  del	  despeses	  
sense	  facturar	  de	  Juny	  de	  *cuidadores.	  	  
Quota	  FAPA	  150€	  	  
Festa	  benvinguda,	  caramels	  festa	  nadal,	  Carnaval	  i	  Fi	  de	  curs	  552.31€	  	  
Beques	  segur	  metge	  59.95€	  	  
Nadal	  solidari	  176.55€	  	  
Donació	  de	  llibres	  a	  la	  biblioteca	  300€	  	  
Trobades	  103.63€	  	  
Sopar	  6é	  198€	  	  
Carnet	  alberguista	  16€	  	  
Fotocòpies	  147.84€	  +	  24	  aprox.	  +	  del	  tercer	  trimestre.	  	  



Servidor	  pàgina	  web	  36.23€	  	  
Beca	  AUCA	  37€	  	  
	  
Totes	  aquestes	  despeses	  fan	  un	  total	  de	  3298.59	  +	  83.67	  
+	  Factures	  pendents	  de	  Catering*Ruzafa	  i	  la	  quota	  d’Escola	  Valenciana	  que	  si	  
és	  igual	  a	  l'any	  passat	  serà	  de	  33€.	  	  
	  
L'objectiu	  marcat	  al	  principi	  de	  curs	  era	  reduir	  les	  quotes	  dels	  socis	  i	  realitzar	  
activitats	  similars	  a	  anys	  anteriors	  sense	  tocar	  el	  romanent	  que	  tenim	  
d'altres	  anys,	  amb	  aquests	  nombres	  quedarà	  un	  superàvit	  d'uns	  500€	  
aproximadament	  per	  a	  poder	  utilitzar	  en	  el	  projecte	  de	  la	  pel·∙lícula,	  del	  que	  al	  
principi	  no	  es	  va	  comunicar	  a	  la	  junta	  que	  havia	  d'aportar	  cap	  tipus	  
de	  partida	  econòmica.	  	  



INFRAESTRUCTURES	  

L’AMPA	  tenia	  clar	  des	  del	  seu	  inici	  quins	  eren	  els	  problemes:	  els	  bancs	  
d’infantil	  i	  la	  calor.	  

La	  Comissió	  d'Infraestructures	  de	  l'AMPA	  ha	  continuat	  treballant,	  un	  any	  més,	  
en	  tractar	  de	  solucionar	  el	  problema	  de	  la	  temperatura	  a	  les	  aules	  d’infantil,	  s'	  
ha	  posat	  una	  loneta	  de	  ràfia	  de	  prova	  	  que	  pareix	  que	  dona	  bon	  resultat	  y	  se	  va	  
a	   posar	   en	   tot	  	   l'espai.	   A	   més	   a	   més	   s'han	   posat	   uns	   taulells	   de	   poliuretà	  
per	  	  evitar	  problemes	  de	  seguretat	  amb	  els	  bancs	  als	  patis	  del	  xicotets.	  	  
	  
Durant	   el	   primer	   trimestre	   d’enguany	   es	   varen	   forrar	   els	   bancs	   d’infantil.	   El	  
pressupost	  va	  eixir	  de	  Catering	  Russafa	  deut	  a	  la	  relació	  d’intercanvi	  establerta	  
des	  de	  fa	  prou	  anys.	  L’aire	  condicionat	  era	  massa	  car	  i	  tampoc	  no	  es	  podia	  ficar	  
per	  no	  tindre	  autorització	  de	  Conselleria.	  
	  
	  

EXTRAESCOLARS	  DE	  L’AMPA	  

Amb	  les	  instal·∙lacions	  de	  l’escola,	  per	  quart	  any	  consecutiu,	  s’ha	  mantingut	  la	  
proposta	  que	  l’AMPA	  fa	  amb	  la	  seua	  oferta	  d’extraescolars.	  	  	  

Aquest	  curs	  hem	  reforçat	  l’oferta	  d’extraescolars,	  introduint	  noves	  activitats	  

com	  capoeira,	  guitarra	  i	  jardí	  musical.	  

Concretament,	  s’han	  oferit	  15	  activitats,	  si	  be	  algunes	  d’	  elles	  estan	  duplicades	  

(funky,	  anglès	  infantil	  i	  musicoteràpia)	  o	  triplicades	  (piscina,	  guitarra	  i	  dansa	  

infantil)	  amb	  la	  qual	  cosa	  hem	  tingut	  un	  total	  de	  24	  grups	  realitzant	  

extraescolars	  programades	  per	  l’Ampa.	  

	  

L'oferta	   d'Auca	   per	   a	   enguany	   ha	   sigut:	   escola	   matinera,	   funky,	   capoeira,	  

escacs,	   acompanyament	   piscina,	   patinatge,	   anglés	   infantil,	   	   teatre	   infantil	   i	  

patinatge.	  

	  



A	   més,	   Thèrapi	   ha	   impartit	   les	   activitats	   de:	   guitarra,	   dansa	   contemporània	  

infantil	  i	  primària,	  musicoteràpia	  i	  jardí	  musical.	  

	  

A	  banda,	  hem	  ofertat	   també	   l’activitat	  d’anglès	  per	  a	  3er	   i	  4t	  de	  primària	  en	  

col·∙laboració	   amb	   l’empresa	   Kids	   Class;	   piscina	   i	   bàsquet	   amb	   la	   Fundació	  

Esportiva	  Municipal	  i	  Beisbol	  amb	  la	  Federació	  de	  Beisbol.	  

	  

Finalment,	   no	   han	   eixit	   per	   falta	   de	   demanda,	   en	   infantil:	   cor,	   expressió	  

corporal	   i	   psicomotricitat;	   i	   en	   primària	   teatre,	   tai-‐xi,	   noves	   tecnologies	   i	  

experiments	  divertits.	  

	  

La	  participació	  de	   l’alumnat	  en	   les	  extraescolars	  és	  del	  70%,	  de	  212	  alumnes	  

que	  estan	  matriculats	  a	  la	  nostra	  escola	  148	  estan	  apuntats	  almenys	  en	  alguna	  

activitat.	   Essent	   el	   percentatge	   del	   60%	   en	   infantil	   (52	   de	   86)	   i	   del	   76%	   en	  

primària	  (96	  de	  126).	  Tots	  els	  cursos	  superen	  el	  percentatge	  del	  55%,	  arribant	  a	  

més	  del	  90%,	  és	  a	  dir,	  la	  pràctica	  totalitat	  del	  curs	  en	  4t	  i	  5é	  de	  primària.	  

	  

Les	  activitats	  que	  més	  èxit	  han	  tingut	  en	  primària,	  per	  nombre	  d’inscripcions,	  

són	   piscina	   (50),	   funky	   (26)	   i	   guitarra	   (23);	   en	   infantil,	   dansa	   contemporània	  

(27)	  i	  anglès	  (24).	  

	  

La	  comissió	  d’extraescolars	  valora	  molt	  positivament	  tant	   l’alt	  percentatge	  de	  

participació	  de	  l’alumnat	  en	  les	  activitats	  extraescolars	  com	  el	  treball	  realitzat	  

durant	  aquest	  curs	  per	  les	  diferents	  empreses.	  



	  

TROBADES	  D’ESCOLES	  EN	  VALENCIÀ	  

Les	  Trobades	  enguany	  han	  estat	  proa	  complexes	  per	  la	  seua	  organització	  però,	  
sobre	  tot,	  perquè	  la	  data	  de	  celebració	  va	  estar	  contínuament	  ajornada.	  
Finalment	  va	  coincidir	  amb	  rodatge	  de	  la	  pel·∙lícula	  i	  va	  haver	  una	  escassa	  
participació	  a	  la	  cercavila	  de	  pares,	  mares	  i	  mestres	  així	  com	  de	  xiquets	  i	  
xiquetes.	  

El	  taller	  va	  funcionar	  molt	  bé	  gràcies	  a	  Hilke	  i	  Mónica,	  de	  fet	  aquell	  dia	  es	  varen	  
esgotar	  les	  xapes	  i	  els	  alumnes	  de	  sisè	  es	  van	  responsabilitzar	  adequadament	  
del	  taller,	  amb	  assistència	  de	  quasi	  tot	  el	  curs.	  

	  

ACTIVITATS	  SOLIDÀRIES	  

-‐	  Festa	  de	  Nadal:	  repartiment	  de	  caramels	  (a	  proposta	  de	  la	  direcció	  del	  centre)	  
El	  divendres	  Rubén,	  cuiner	  del	  menjador	  va	  repartir	  caramels	  disfressat	  de	  
Papá	  Noel	  amb	  una	  despesa	  total	  de	  76,62	  euros	  	  

-‐La	  Junta	  de	  l’AMPA	  va	  proposar	  fer	  arribar	  la	  nostra	  solidaritat	  a	  nadons	  i	  
mares	  en	  risc	  d’exclusió	  mitjançant	  l’entrega	  voluntària	  de	  bolquers,	  tovalloles,	  
cremes,	  llet	  infantil,	  etc.	  La	  quantitat	  de	  material	  rebut	  gràcies	  a	  la	  vostra	  
solidaritat	  va	  fer	  que	  moltes	  dones	  amb	  xiquets	  xicotets	  tingueren	  accés	  a	  
material	  de	  primera	  necessitat.	  En	  general,	  sempre	  ens	  recordem	  del	  menjar	  i	  
la	  roba	  però	  la	  Junta	  de	  l’AMPA	  es	  va	  encarregar	  de	  demanar	  aquell	  material	  
més	  necessari	  que	  va	  resultar	  el	  d’higiene	  bàsica.	  	  

-‐	  Donació	  llibres	  a	  la	  biblioteca:	  300	  euros	  de	  pressupost.	  Donació	  de	  llibres	  a	  
la	  biblioteca	  de	  l’escola	  per	  després	  de	  Nadal.	  Temàtica	  astronomia	  i	  en	  
valencià	  que	  es	  compraren	  a	  les	  llibreries	  del	  barri	  a	  parts	  iguals.	  Aixa,	  Leolo	  es	  
va	  encarregar	  dels	  llibres	  per	  a	  Infantil,	  Llibreria	  Pinzón	  dels	  llibres	  per	  als	  
cursos	  de	  1er	  a	  3er	  de	  primària	  i	  Railowsky	  s’ocupà	  dels	  llibres	  de	  4er	  a	  6è	  de	  
primària.	  

	  

	  



FESTES	  I	  ACTIVITATS	  EXTRAECOLARS	  

Enguany	  per	  tercer	  any	  consecutiu	  l’acord	  del	  Claustre	  de	  no	  realitzar	  activitats	  
extraescolars	  i/o	  complementàries	  adoptat	  per	  unanimitat	  ha	  fet	  que	  no	  
s’hagen	  celebrat	  cap	  de	  les	  festes	  I	  activitats	  que	  normalment	  replegava	  la	  
PGA.	  Aquest	  any	  la	  novetat	  ha	  estat	  que	  la	  PGA	  ja	  directament	  no	  les	  incloïa.	  

Es	  cert	  que	  els	  mestres	  no	  s’oposaven	  directament	  a	  que	  la	  Junta	  de	  L’AMPA	  
organitzara	  eixides.	  El	  problema	  es	  que	  totes	  les	  propostes	  d’extraescolars	  
estan	  previstes	  per	  l’horari	  lectiu	  i	  que	  eren	  els	  pares	  els	  que	  havien	  de	  decidir	  
si	  duien	  o	  no	  els	  xiquets	  dins	  d’eixe	  horari.	  

La	  posició	  del	  claustre	  de	  professors	  	  durant	  tot	  l’any	  ha	  estat	  la	  de	  acceptar	  
que	  es	  facen	  en	  horari	  lectiu	  i	  dins	  l’escola.	  Fet	  totalment	  contrari	  al	  principi	  
pedagògic	  d’aquestes	  eixides	  i	  del	  que	  representen	  per	  als	  xiquets	  de	  relació	  
amb	  el	  seu	  entorn.	  

CAMPAMENT	  D’ESTIU	  

S’ha	  organitzat	  l’estada	  dels	  xiquets	  com	  en	  altres	  anys	  i	  remarquem	  que	  la	  
seua	  organització	  ha	  estat	  molt	  ben	  feta.	  Els	  pares	  han	  rebut	  la	  informació	  
necessària	  per	  tal	  de	  fer	  la	  inscripció	  i	  han	  tingut	  una	  xerrada	  molt	  interessant	  
per	  respondre	  als	  seus	  dubtes.	  Des	  d’ací	  agraïm	  el	  seu	  treballa	  LoLa	  Pastor	  i	  
Mercedes	  Alonso.	  

Encara	  no	  tenim	  les	  dades	  totals	  de	  xiquets	  però	  són	  semblants	  als	  altres	  anys	  i	  
el	  seu	  preu	  roman	  molt	  correcte.	  

FOTO	  DE	  CLASSE	  

Com	  l’any	  pasta	  la	  foto	  ha	  estat	  realitzada	  per	  un	  pare	  de	  l’escola	  i	  com	  sabeu	  
hem	  demanat	  les	  autoritzacions	  a	  tots	  els	  xiquets.	  A	  hores	  d’ara	  ja	  la	  teniu	  des	  
de	  la	  setmana	  passada	  al	  vostre	  email.	  

	  

PAGINA	  WEB	  

El	  treball	  de	  la	  web	  ha	  estat	  fantàstic	  i	  es	  una	  feina	  fonamental	  de	  cara	  a	  la	  
comunicació	  al	  sí	  de	  l’AMPA	  encara	  que	  María	  Díaz	  ens	  recorda	  que	  podeu	  
entrar	  i	  participar	  molt	  més	  activament	  per	  constituir	  Foros	  o	  Debats.	  



RECEPCIÓ	  DE	  NOUVINGUTS	  

Com	  tots	  els	  anys,	  per	  fer	  més	  fàcil	  l’adaptació	  dels	  pares	  que	  s’incorporen	  al	  
nostre	  centre,	  l’AMPA	  està	  present	  en	  la	  reunió	  de	  matriculació	  que	  organitza	  
la	  Conselleria	  al	  mes	  d’abril	  i	  també,	  en	  la	  primera	  reunió	  de	  classe	  de	  curs,	  
s’informa	  de	  les	  activitats	  que	  organitzem	  i	  de	  la	  forma	  d’associar-‐se.	  

	  

CONSELL	  ESCOLAR	  

Aquest	  requereix	  menció	  a	  part	  i	  molta	  de	  l’activitat	  desenvolupada	  ha	  estat	  
publicada	  en	  els	  diferents	  documents	  penjats	  a	  la	  web	  de	  l’AMPA.	  

A	  banda	  de	  les	  persones	  que	  l’integren	  hem	  de	  recordar	  la	  importància	  
d’aquest	  òrgan	  per	  tota	  la	  comunitat	  escolar	  ja	  que	  es	  l’únic	  espai	  d’interacció	  i	  
contacte	  real	  entre	  els	  pares	  i	  mestres.	  	  

Resumim	  en	  alguns	  punts	  allò	  que	  ha	  marcat	  la	  seua	  activitat:	  

1.-‐	  La	  representant	  de	  l’AMPA	  es	  Eva	  Caro.	  

2.-‐	  La	  representació	  dels	  pares	  al	  Consell	  està	  en	  franca	  minoria.	  

3.-‐	  Es	  proposa	  en	  Assemblea	  per	  unanimitat	  que	  es	  sol·∙licite	  al	  Consell	  Escolar	  
la	  reestructuració	  de	  les	  Comissions	  obligatòries	  que	  depenen	  d'este	  òrgan	  vist	  
que	  en	  algunes	  d'elles	  s'ha	  perdut	  la	  paritat	  pares/mares	  i	  professors	  com	  a	  
conseqüència	  de	  la	  dimissió	  d'alguns	  dels	  seus	  membres.	  

4.-‐	  Al	  Consell	  del	  20	  de	  novembre,	  al	  que	  van	  assistir	  els	  9	  representants	  dels	  
mestres	  i	  5	  representants	  de	  mares	  i	  pares,	  es	  va	  parlar	  d’estos	  temes:	  	  

-‐	  Programa	  anual	  del	  menjador,	  el	  reglament	  de	  convivència	  i	  projecte	  
educatiu	  del	  menjador:	  s’aproven	  al	  consell	  del	  20	  de	  novembre	  amb	  algunes	  	  
rectificacions.	  

-‐	  Ús	  del	  romanent	  del	  menjador:	  hem	  passat	  de	  tindre	  un	  positiu	  de	  21.697,90	  
(pressupost	  2011-‐2012)	  a	  final	  de	  curs	  passat	  a	  tindre	  un	  positiu	  de	  2.334,22	  
en	  estos	  moments	  (pressupost	  2012-‐2013)	  	  

-‐	  Aprovació	  de	  la	  PGA.	  El	  claustre	  proposa	  una	  PGA	  sense	  activitats	  concretes.	  
El	  sector	  de	  mestres	  del	  Consell	  manifesta	  la	  decisió	  del	  claustre	  de	  no	  fer	  



activitats	  complementaries	  i	  rebutja	  la	  proposta	  d’any	  astronòmic	  proposada	  
per	  l’AMPA.	  Per	  aprovar	  la	  PGA	  es	  necessiten	  2	  terços	  del	  Consell.	  La	  PGA	  
finalment	  és	  aprovada	  en	  votació	  secreta	  amb	  una	  abstenció	  i	  un	  vot	  en	  
contra.	  La	  representant	  del	  AMPA	  al	  Consell	  va	  votar	  en	  contra.	  

5.	  Es	  presenta	  en	  registre	  d’entrada	  “Sol·∙licitud	  al	  Consell	  Escolar	  perquè	  
puguen	  assistir	  els	  membres	  de	  la	  Junta.	  Fou	  denegada.	  

6.-‐	  Davant	  tot	  això,	  i	  amb	  la	  finalitat	  de	  convocar	  eleccions	  extraordinàries	  al	  
Consell	  Escolar	  i	  poder	  tindre	  així	  una	  deguda	  representació	  del	  sector	  de	  
pares	  i	  mares,	  la	  Junta	  de	  l’AMPA	  proposa	  en	  assemblea,	  que	  es	  sol·∙licite	  com	  
a	  estratègia	  a	  tots	  els	  actuals	  representants	  d'este	  sector	  que	  presenten	  la	  
seua	  dimissió.	  Va	  dimitir	  Berta	  Chulvi	  per	  qüestions	  personals.	  La	  representant	  
de	  l’AMPA	  no	  va	  tindre	  ni	  tan	  sols	  ocasió	  de	  plantejar	  el	  tema	  degudament	  a	  la	  
resta	  dels	  membres	  del	  sector	  pares	  al	  Consell.	  Tots	  ells	  demanaren,	  
exceptuant	  Lola	  Pastor,	  la	  dimissió	  de	  la	  representant	  de	  l’AMPA	  del	  Consell	  
Escolar	  mitjançant	  escrit	  que	  pot	  ser	  consultat	  a	  
http://ampasantateresa.es/index.php/es/ampa/documents-‐d-‐interes	  

Cap	  membre	  del	  sector	  mestre	  va	  indicar	  que	  l’òrgan	  on	  es	  dirimissin	  aquestes	  
qüestions	  no	  es	  el	  Consell	  Escolar.	  

7.-‐	  Els	  últims	  Consells	  han	  estat	  per	  qüestions	  econòmiques	  I	  d’aprovació	  dels	  
pressupostos	  de	  l’escola.	  S’aprovà	  el	  pressupost	  del	  proper	  curs	  escolar	  sense	  
que	  Conselleria	  haja	  donat	  una	  quantitat,	  es	  a	  dir,	  no	  sabem	  quin	  es	  el	  
pressupost	  del	  proper	  curs,	  però	  ja	  està	  donat	  el	  vistiplau	  per	  part	  del	  Consell.	  
La	  primera	  volta	  va	  ser	  aprovat	  amb	  el	  vot	  de	  qualitat	  del	  director,	  ja	  que	  ha	  
hagut	  un	  empat.	  La	  segona	  volta	  es	  tractava	  de	  una	  qüestió	  de	  procediment	  i	  
s’havien	  d’unir	  els	  pressupostos	  de	  tota	  la	  gestió	  escolar.	  Aquesta	  volta	  el	  
Consell	  va	  aprovar-‐los	  per	  unanimitat.	  La	  representant	  de	  l’AMPA	  va	  votar	  en	  
contra.	  

RECOMANACIONS	  

7.	  Plantejament	  eleccions	  proper	  curs	  Junta	  AMPA	  i	  Consell.	  

-‐	  Consell	  escolar:	  A	  la	  vista	  de	  les	  dades	  facilitades	  per	  Isabel	  una	  vegada	  
revisades	  les	  actes	  del	  Consell,	  s'han	  de	  convocar	  el	  proper	  curs	  eleccions	  de	  
representants	  de	  pares	  i	  mares	  per	  a	  cobrir	  5	  llocs.	  Cessen	  per	  finalització	  del	  



període	  per	  al	  qual	  van	  ser	  elegits	  Jose,	  Lucía	  (en	  substitució	  d'Albert)	  i	  Fran	  
(de	  baixa	  per	  no	  ser	  pare	  del	  centre).	  

També	  s'han	  de	  cobrir	  els	  llocs	  que	  ocupaven	  Natxo,	  Berta	  i	  Conxa.	  

No	  queden	  substituts	  que	  puguen	  cobrir	  les	  vacants.	  

L'AMPA	  ha	  d'elegir	  el	  seu	  representant.	  

Continuen	  per	  a	  dos	  anys	  més	  Lola,	  Mercedes	  i	  Josefina.	  	  

Les	  eleccions	  seran	  al	  mes	  de	  novembre	  i	  fem	  des	  d’ací	  una	  crida	  perquè	  la	  
gent	  es	  presente.	  

En	  quant	  a	  la	  Junta	  de	  l'AMPA:	  alguns	  dels	  seus	  membres	  deixaran	  d'estar	  a	  la	  
Junta	  el	  proper	  curs.	  L'article	  16	  dels	  Estatuts	  diu	  que	  el	  manament	  de	  la	  Junta	  
és	  de	  dos	  anys,	  reelegible	  indefinidament,	  i	  l'article	  16	  determina	  que	  les	  
vacants	  es	  cobriran	  provisionalment	  fins	  que	  se	  celebre	  la	  primera	  reunió	  de	  
l'Assemblea.	  

Per	  això,	  s'acorda	  que,	  per	  a	  cobrir	  les	  vacants,	  es	  facen	  eleccions	  limitades	  al	  
nombre	  de	  persones	  que	  falten	  per	  a	  este	  any	  que	  ve	  i,	  per	  a	  l'altre,	  es	  
convoquen	  novament	  eleccions	  per	  a	  triar	  la	  totalitat	  de	  membres	  de	  la	  Junta.	  

S'acorda	  que	  a	  la	  propera	  Assemblea	  es	  concreten	  les	  persones	  que	  han	  de	  
continuar	  i	  es	  decidisca	  la	  convocatòria	  d'eleccions.	  També	  que	  s'anime	  els	  
membres	  de	  l'AMPA	  a	  presentar-‐se.	  

	  
	  


